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Regulatory |管制 

Model | 型号 P20S 

Type | 类型 P20S001 

 

 

 

  



 
Read the safety information that shipped with your computer. For additional safety best practices information, see the Regulatory Compliance Homepage at 
www.dell.com/regulatory_compliance. 

 请阅读计算机附带的安全信息。 有关其它最佳安全操作信息，请参阅合规主页 www.dell.com/regulatory_compliance。 

 

 

Retain the filler brackets or cards that ship with your computer. Installing filler brackets or filler cards over empty card-slot openings is necessary to maintain 
FCC certification of the computer. The filler brackets and filler cards keep dust and dirt out of your computer and maintain the airflow that cools your 
computer. 

 
保留计算机附带的填充托架或填充卡。 您必须在闲置的卡槽开口处安装填充托架或填充卡，才能维持本计算机的 FCC 认证。 填充托架或填充卡可以防止灰尘进入

计算机，同时保持通风以冷却计算机。 

 

AC Adapter | 交流适配器 

Input voltage 

输入电压 
100-240 VAC 

Input current (maximum) 

输入电流（最大值） 
1.30 A 

Input frequency 

输入频率 
50 Hz - 60 Hz 

Output current 

输出电流 
2.31 A 

Output voltage 

输出电压 
19.5 ± 1 VDC 

  



Notebooks and all-in-one models (No translation required for this header row)  

Connect the external AC adapter. 

连接外部交流适配器。 

 
 

Power on the computer (and the display, if connected). 

打开计算机（和显示器，如果已连接）的电源。 

 
 

 
Depending on your computer configuration, some ports or connectors may not be available. 

 
某些端口或连接器可能无法使用，具体取决于计算机的配置。 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 

Icons | 图标 

AC-adapter 

交流适配器  

USB 

USB  

 
or 

 

USB + PowerShare 

USB + PowerShare   

Mini-DisplayPort 

迷你 DisplayPort   

Headset/Audio-out 

耳机/音频输出  



Icons | 图标 

Screen-rotation lock 

屏幕旋转锁定/解锁  

 


